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Notulen vergadering Wijkraad Dietsveld / Vogelbuurt 

12 april 2023 

 
1. Opening en mededelingen 

Voorzitter opent de vergadering. 
 
De volgende mededelingen worden gedaan: 

- Herinrichting groenbeleid Jan Gijzenkade. Aanvullende vraag op de Nota van Antwoorden.  
- Er staan zieke bomen bij D.V.S., er zijn twee kaprondes per jaar. Wijkraad maakt nogmaals melding.  
- Er is een tweede editie Goudmakers; het stimuleren van kunstprojecten in Haarlem-Noord. Je kunt 

je inschrijven en naast een persoonlijke groei wordt gewerkt aan een gezamenlijk kunstproject. 
- Het NK Tegelwippen start 15 april. Je kunt tegels en zand inleveren in ruil voor planten 

(inleverpunten). Er is ook een Tegeltaxi die de tegels komt ophalen indien je niet in de gelegenheid 
bent om deze weg te brengen. Deze komt op de maandagen langs tot en met oktober 2023. 

 
2. Vaststellen agenda  

De agenda is akkoord. 
 

3. Ingekomen stukken / Uitgaande post 
De ingekomen stukken worden behandeld gedurende de avond. 
 

4. Notulen voorgaande vergadering en actiepunten 
De notulen worden verder goedgekeurd.  

Actienummer* Actiepunt Status Opmerkingen 

2021111001 Voortgang verkeersveiligheid Lopend Smileys Vondelweg en JGK zijn 
weggehaald. 

2022110901 Voorzitter neemt contact op met Indische 
buurt om status Windturbine te bespreken 

Afgerond Contact geweest. Herkenbare situatie 

2022110903 Er wordt gerefereerd naar een rapport 
waarin bewezen wordt dat betaald parkeren 
werkt. Dit rapport bewijst dit echter niet. 
wijkraad gaat hier nog achteraan.  

Lopend Vraag gesteld aan de Gemeente bij het 
opleveren van alle reacties. Verwacht 
antwoord via de Nota van antwoorden 

2022110904 Het stukje eenrichtingsverkeer op De 
Bavostraat lijkt niet meer opportuun. Dit 
was een tijdelijke maatregel in verband met 
de bouw. Voorzitter stelt een vraag op Pleio. 

Lopend Vraag gesteld aan Pleio. Rina geeft aan 
dat groot onderhoud gepland is aan 
Reyer Anslo-, Bavo-, PC Hoofdstraat. 
Deze vraag met eenrichtingsverkeer 
neerleggen binnen dit project. 

2022110905 Ventweg Vondelweg met de verbinding naar 
de Vondelweg is niet altijd even duidelijk. 
Autoverkeer wordt middels een druppel 
naar de Vondelweg begeleid, echter de 
druppel wordt in de winter weggehaald 
vanwege gladheid. Dit zorgt ervoor dat 
verkeer per ongeluk het fietspad rechtdoor 
pakt in plaats van de correcte route, naar de 
Vondelweg. Voorzitter stelt een vraag 

Lopend Vraag gesteld op Pleio 

2023020801 Secretaris zal bij de uitnodiging voor de 
volgende vergadering de 
samenvatting/notulen van dit overleg 
voegen 

Afgerond  

2023020802 Resultaten zijn beschikbaar en worden 
meegezonden met de notulen 

Afgerond  
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Actienummer* Actiepunt Status Opmerkingen 

2023020803 Beamer + laptop meenemen voor 
jaarvergadering 

Afgerond  

2023020804 Lijst maken waar welkom flyers in bus zijn 
gedaan 

Afgerond  

 
5. Voortgang van wijkraad naar wijkplatform 

 Voorzitter neemt deel aan de werkgroep. Vanuit de WR zien we graag een logischere transitie dan de 
abrupte overgang per 1 januari; het meer betrekken van groepen/instanties binnen de wijk wordt zeer 
zeker aangemoedigd. Vraagstuk: hoe benader je de mensen in de wijk? 
 
Consequenties van het opzeggen van Wijkraden inclusief subsidie zijn in kaart gebracht (contractuele 
verplichtingen website, zaalhuur etc). 
 
Vorige week is een brede sessie geweest waarbij instanties zijn uitgenodigd. Helaas was de opkomst laag 
met veelal wijkraadsleden en niet de beoogde doelgroepen. Mogelijkheid geopperd om vast te stellen wat 
de verwachtingen van een wijkplatform zijn waar ook op getoetst en / of geëvalueerd kan worden. 
 
Duidelijk is dat er nog veel werk aan de winkel is. De WR Dietsveld/Vogelbuurt is in de huidige vorm al in lijn 
met het geschetste wijkplatform. 
 

6. Intentie herinrichtingsplan schoolplein Koningin Emmaschool Roerdompplein 
De Koningin Emmaschool is voornemens om het voorplein aan te pakken en de groenstrook te betrekken 
bij het voorplein. Hierbij wordt input gevraagd van eenieder, betrokken zijn onder andere kinderen van 
school, kinderen in de buurt, Johan Cruijff Foundation. Alles ligt open qua mogelijkheden. Het is belangrijk 
om educatie, sport, bewegen en natuur hierin te verwerken. Het aanleggen van het schoolplein lijkt geen 
probleem, het onderhouden wel. 
 
Informatie ophalen bij de heer Baars voor groenparticipatie van het schoolplein.  
 

7. Voortgang proces uitbreiding betaald parkeren 
Twee wijkraadsleden zijn op de avond aanwezig geweest waar het referendum werd besproken. De 
onafhankelijke toetsingscommissie heeft bepaald dat dit onderwerp een referendum waard is, hiervoor 
moeten 4000 handtekeningen ingeleverd worden. In de gemeenteraad is gestemd op een Amendement om 
het referendum niet te laten houden. Dit is aangenomen. De volgende stap is via de rechter het recht op 
referendum opeisen. 
 
 
 

8. Definitiefase en Ontwerpfase Sportweg  
De volgende fase is aangebroken. Het programma van Eisen wordt samengesteld en daarna aan de 
klankbordgroep voorgelegd. Het budget hiervoor is vrijgegeven door de Gemeente Haarlem. 
 

9. Ontwikkelingen Skaeve Huse 
Beheerplan is besproken en goedgekeurd door de commissie. 
 

10. Rondvraag 
- De flitser op de Rijksstraatweg is tijdelijk en blijft ongeveer twee maanden staan. 
- Interview participatie initiëren voor de nieuwsbrief (naam beleidsmedewerker via secretaris 
- Batavierenplantsoen zal in december een lichtpaal neerzetten in plaats van een (kerst)boom. De 

aanvraag voor leefbaarheidssubsidie is gedaan. 
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- Informatieavond Slaperdijkweg bijgewoond door Rina, nog eens extra gekeken naar de veiligheid 
voor fietsers bij het afslaan van de weg in combinatie met hoog groen. 

 
11. Sluiting 

Voorzitter sluit de vergadering. De volgende vergadering is gepland op 10 mei 2023 om 20.00 uur. 
Actienummer* Actiepunt Status Opmerkingen 

2021111001 Voortgang verkeersveiligheid Lopend Smileys Vondelweg en JGK zijn 
weggehaald. 

2022110903 Er wordt gerefereerd aan een rapport 
waarin bewezen wordt dat betaald parkeren 
werkt. Dit rapport bewijst dit echter niet. 
Wijkraad gaat hier nog achteraan.  

Lopend Vraag gesteld aan de Gemeente bij het 
opleveren van alle reacties. Verwacht 
antwoord via de Nota van antwoorden 

2022110904 Het stukje eenrichtingsverkeer op De 
Bavostraat lijkt niet meer opportuun. Dit 
was een tijdelijke maatregel in verband met 
de bouw. Voorzitter stelt een vraag op Pleio. 

Lopend Vraag gesteld aan Pleio. Secretaris 
geeft aan dat groot onderhoud 
gepland is aan Reyer Anslo-, Bavo-, PC 
Hoofdstraat. Deze vraag met 
eenrichtingsverkeer neerleggen 
binnen dit project. 

2022110905 Ventweg Vondelweg met de verbinding naar 
de Vondelweg is niet altijd even duidelijk. 
Autoverkeer wordt middels een druppel 
naar de Vondelweg begeleidt, echter de 
druppel wordt in de winter weggehaald 
vanwege gladheid. Dit zorgt ervoor dat 
verkeer per ongeluk het fietspad rechtdoor 
pakt in plaats van de correcte route, naar de 
Vondelweg. Voorzitter stelt een vraag 

Lopend Vraag gesteld op Pleio 

2023041201 Herinrichting groenbeleid Jan Gijzenkade. 
Aanvullende vraag op de Nota van 
Antwoorden stellen 

Nieuw  

2023041202 Er staan zieke bomen bij D.V.S., er zijn twee 
kaprondes per jaar maar het blijft 
onduidelijk wanneer ze weggehaald worden. 
Wijkraad maakt nogmaals melding 

Nieuw  

2023041203 Informatie ophalen bij de heer Baars 
 

Nieuw  

2023041204 Interview participatie initiëren voor de 
nieuwsbrief (naam beleidsmedewerker via 
secretraris) 
 

Nieuw  

 
*Actienummer bestaat uit datum vergadering (jjmmdd) en nummer actiepunt (xx) 

 


